
 

 

 

 

 

’s-Hertogenbosch, 7-3-2017 

onderwerp: verzoek interpellatie 

 

Geachte voorzitter van Provinciale Staten,  

 

 

Graag vraag ik een interpellatiedebat aan voor de vergadering van Provinciale Staten van 10-3-2017 

over het volgende onderwerp: beantwoording statenvragen over natuurontwikkeling op het beoogde 

tracé van de Noord-Oost-Corridor1 

 

Toelichting  

De PVV-fractie vindt de locatie van en het proces rondom de geplande natuurontwikkeling een 

bestuurlijk zeer bedenkelijke zaak en wil opheldering daarover van het college. 

 

De natuurontwikkelingsplannen kan volgende besturen onnodig in moeilijkheden brengen, een 

eventueel alsnog gewenste aanleg van de Noord-Oost-Corridor vertragen en bovendien kunnen 

investeringen in deze natuurgebiedjes weggegooid geld blijken te zijn. 

 

Ik wil daarbij de volgende vragen stellen:; 

 

1 Waarom worden uitgerekend deze in totaal nog geen 3 hectare kleine stukjes grond gekozen uit de 

ruim 500.000 hectare oppervlakte die Noord-Brabant telt? 

 

2 Hoe verhoudt zich de geplande natuurontwikkeling tot de Structuurvisie RO deel D Brainport Oost 

die nog altijd ongewijzigd van kracht is, hetgeen kan betekenen dat bij (alsnog) uitvoeren van deze 

visie de geïnvesteerde middelen voor natuurontwikkeling op de beoogde gronden verloren zullen 

gaan en de "natuur" elders ook nog eens gecompenseerd moet worden. Waarom werd of wordt er 

niet meteen gezocht naar locaties die dan als compensatie ingevuld zouden worden? 

 

3 Waarom handelt gedeputeerde staten in strijd met de nog altijd geldende structuurvisie RO deel D 

Brainport Oost en is het niet zo dat het met de voorgenomen natuurontwikkeling de beleidsruimte van 

toekomstige colleges ondermijnt? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Harry van den Berg 

PVV Noord-Brabant 

 

                                                
1 http://www.brabant.nl/handlers/SISModule/downloaddocument.ashx?documentID=61497  

http://www.brabant.nl/handlers/SISModule/downloaddocument.ashx?documentID=61497

